
Raadadviescommissie Ruimte
(17551\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : donderdag 11 september 2014
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer drs. E.J. van Tellingen (plv. commissievoorzitter), de heer J.G. van Maanen
(raadslid SGP), de heer ing. C.J. Blom (burgercommissielid SGP), de heer 
W. Kurpershoek (raadslid VN), de heer S.T. van Doesburg (burgercommissielid VN),
mevrouw P. van Kuilenburg (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN),
de heer S.L.T.A.J. Nouwens (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burgercom-
missielid VVD), de heer A.C. Hakkert (raadslid CDA), de heer D.J.W. Verboom
(burgercommissielid CDA), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer C. Pijls
(burgercommissielid PvdA), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier) en
de heer T. Kool (wethouder).

Afwezig : de heer C.F. van Wendel de Joode (commissievoorzitter), mevrouw A. van Noord
(raadslid VVD).

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De plaatsvervangend voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van 
harte welkom. Er is een bericht van verhindering ontvangen van mevrouw Van Noord
(VVD), zij wordt vervangen door de heer Nouwens en van de voorzitter van deze 
commissie, de heer Van Wendel de Joode. De heer Blom (SGP) komt iets later.

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is gebruik gemaakt van het spreekrecht door:
• de heer J. van Ommen van Guijlik (namens Containeroverslag Nee!)) 

m.b.t. agendapunt 8.3.

3. Vaststelling agenda

De voorzitter verzoekt de commissie om de agendapunten 8.2 en 8.3 naar voren te 
halen.
De commissieleden gaan hiermee akkoord. 
De voorzitter geeft aan deze agendapunten dan zullen worden behandeld aansluitend 
aan agendapunt 6.

De agenda is gewijzigd vastgesteld.

4. Presentaties

4.1 Waterschap Rivierenland geeft een toelichting op de samenwerking tussen het 
waterschap en de gemeente door de heer A. Bassa (heemraad Waterschap 
Rivierenland) en de heer K.B. te Velde (teamleider plannen Midden).
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Toezegging

Toezegging

De heer Van Doesburg vraagt of bij het doorvoeren van kribverlaging de Waal dan 
niet nog harder zal gaan stromen en daardoor nog gevaarlijker wordt?
De heer Bassa geeft aan geen dijken in zijn portefeuille te hebben en daarom deze 
vraag zal meenemen naar het Waterschap en schriftelijk aan de raad- en 
commissieleden zal laten beantwoorden.

De heer Nouwens zegt dat bij automatisering van de kunstwerken er waterschappen 
aan het experimenteren zijn met het leggen van glasvezelkabel, voor enerzijds de 
aansturing van die automatisering en anderzijds ook monitoring/sensoring van de 
dijken. Hoe ver is Waterschap Rivierenland hiermee en stemt zij dit ook af met de 
aanleg van het glasvezelnetwerk binnen de Regio?
De heer Te Velde zegt het antwoordt op deze vraag intern bij het waterschap na te 
gaan en zal het antwoord daarna ook schriftelijk communiceren.

5. Besluitenlijst van de vergadering van 26 juni 2014 van de raadadviescommissie, 
inclusief de Lijst van toezeggingen m.b.t. de raadadviescommissie Ruimte

De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

6. Lijst ingekomen stukken

Advies De lijst ingekomen stukken kan voor wat betreft de raadadviescommissie Ruimte als 
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

7. Stukken ter bespreking

7.1 Oplegnotitie woningbouw kavel 393 aan de Crobseweg te Haaften (2014-06-02771)
Voorstel tot het ontwikkelen van 2x2 generatiewoningen aan de Crobseweg te Haaften (perceel K 393).
Verzoek aan de commissie om aan te geven of het college het onderhavige plan positief kan benaderen.

Na discussie zijn alle commissieleden van mening dat het voorliggende plan positief 
benaderd kan worden door het college.

8. Stukken ter advisering

8.1 Voorstel tot het treffen van Verkeersmaatregelen in de omgeving van het Kulturhus 
Haaften (2014-06-17215)

Raadsbesluit:
a) aanleggen van een fiets-/voetpad naar de Enggraaf in 2015 (conform bijlage 

III optie a, zijnde een pad van halfverharding), en de bekostiging te dekken uit
het krediet voor de realisatie van het Kulturhus;

b) aanleggen van een fiets-/voetpad langs de Bernhardstraat in 2015 (conform 
bijlage IV) en de bekostiging voor maximaal € 56.000,00 te dekken uit de 
voorziening wegen, eventueel aangevuld met dekking uit het krediet voor de 
realisatie van het Kulturhus en 

c) indien besloten wordt conform de beslispunten 1 en 2, geen aanvullende 
verkeersremmende maatregelen meer aan te leggen in de Bernhardstraat ter 
hoogte van de bebouwde komgrens.

Mevrouw Van Kuilenburg vraagt de wethouder of de genoemde tijdplanning voor de

2



Raadadviescommissie Ruimte

Toezegging
realisatie van de fietspaden gehaald gaat worden.
Wethouder Kool geeft aan dat hij de aanleg gaat combineren met de 
onderhoudswerkzaamheden aan de riolering. Hij gaat na wanneer dat ongeveer in de 
planning ligt en zal die planning nog schriftelijk aan de raad communiceren.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

8.2 Voorstel tot vaststelling van het gewijzigde bestemmingsplan "Kerkewaard Haaften" 
en hiervoor geen exploitatieplan conform art. 6.12 lid 2 Wro vast te stellen 
(2014-06-10621)

Raadsbesluit:
a) instemmen met de "Nota van zienswijzen ontwerpbestemmingsplan 

Kerkewaard Haaften;
b) het ontwerpbestemmingsplan "Kerkewaard Haaften" op basis van de "Nota 

van zienswijzen ontwerpbestemmingsplan Kerkewaard Haaften" gewijzigd 
vast te stellen en 

c) geen exploitatieplan vast te stellen conform artikel 6.12 lid 2 Wro.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

8.3 Voorstel tot instemming met het Plan van aanpak werkgroep gebiedsvisie Kerkewaard
Haaften  (2014-06-15785)

Raadsbesluit:
a) instemmen met het Plan van aanpak werkgroep gebiedsvisie Kerkewaard 

Haaften d.d. 16 juli 2014.

Toezegging

Na discussie in de raadadviescommissie over voornamelijk de opzet en het mandaat 
van de in te stellen werkgroep, is een meerderheid van mening dat dit een uitgelezen 
onderwerp is voor een pilot om burgerparticipatie in te passen.
De heer Nouwens neemt het alternatief, vanuit de raad, om met beperkte 
aanpassingen het plan beter te maken en een poging te wagen om burgerparticipatie 
in te vullen voorafgaand aan de raadsvergadering van 25 september 2014. 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

9. Mededelingen
• portefeuillehouders
• Regio Rivierenland (programmaraden/algemeen bestuur)
• commissieleden

Wethouder Kool heeft een vraag aan de commissie: hoe zij de bijeenkomst met de 
Deltacommissaris van 25 augustus jl hebben ervaren en geeft aan dat hij 
morgenochtend weer een stuurgroepvergadering heeft over het vervolg van het 
traject. Hij wil graag een richtinggevende uitspraak mee vanuit deze commissie of 
Neerijnen alvast verder gaat met de voorbereiding van de verkenning.
De fracties geven aan het een goede bijeenkomst te hebben gevonden, waarin zij van 
mening zijn, dat zij op een juiste wijze de vragen die er leven onder de burgers en de 
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Verzoek

Verzoek

politiek in Neerijnen in hebben kunnen brengen. De bijeenkomst was vooral 
interactief en informatief verduidelijkend. Wel wordt de late uitnodiging voor deze 
bijeenkomst betreurt en verdiend een volgende keer verbetering. 
De commissieleden geven aan dat er niet even eenvoudig een richtinggevende 
uitspraak aan de wethouder kan worden meegegeven. Zij zien meer in een vervolg-
discussie in de eerstvolgende raadadviescommissie Ruimte over dit onderwerp en 
verzoeken de wethouder de stand van zaken via een Informerende memo te 
verstrekken die dan geagendeerd kan worden als bespreekstuk.

De heer Nijhoff zegt in de krant te hebben gelezen dat de Regiotaxi door de provincie
wordt beeindigd en dat deze over gaat naar de gemeente. Waarom heeft hij daar nog 
niets over gehoord?
Wethouder Kool zegt dat dit ook nog niet zo lang bekend is en dat de Regio dit heeft 
opgepakt. Daar wordt vooral de vraag gesteld: of we de Regiotaxi in zijn huidige 
opzet en vorm wel willen behouden, of dat we dit aanbod van openbaar vervoer op 
een andere wijze efficienter en effectiever kunnen gaan regelen. Daarvoor is al een 
inventarisatie gestart.
Mevrouw Van Kuilenburg vult aan dat de gemeente zelf vroeger het aanbod van de 
Regiotaxi veel beter had opgezet en verzorgd, dus verzoekt ze de wethouder om de 
raad hierover tijdig te informeren.
Wethouder Kool komt er graag in een eerstvolgende raadadviescommissie op terug 
en zal het Presidium vragen het te agenderen. Het onderwerp heeft nl. naast 
openbaar vervoer ook raakvlakken met zorg, wat bij zijn collega Krook thuis hoort.

10. Rondvraag

Mevrouw Challik zegt het verzoek te hebben gekregen van mensen van de Corsoclub
om te melden dat zij boos zijn over het feit dat de verkoop door gaat en zij daarvan 
niet in kennis zijn gesteld. Ook zulen zij moeten omzien naar een andere geschikte 
locatie en ze verzoeken om hen daarbij te helpen.
Wethouder Kool antwoord dat de corsoclub wel degelijk een brief heeft gehad over 
de uitkomst van de verkoop, niet alle leden hebben persoonlijk een brief gehad 
natuurlijk en dat de gemeentesecretaris ook nog regelmatig contact heeft met de 
corsoclub.

De heer Nijhoff meldt dat de ODR een vergunning heeft afgegeven aan een burger, 
dat die burger de originele tekeningen met stempels in bezit heeft en alle kosten van 
de vergunning heeft voldaan. Dat hij daarna controle heeft gehad van 2 controleurs 
die hen mededeelden dat hij illegale bouw pleegde. Hoe kan dat?
Wethouder Kool kan met deze vraag niets, hij weet in eerste instantie niet van dit 
individuele geval af en is aan de andere kant blij dat als er een fout gemaakt zou zijn 
de ODR medewerkers in ieder geval wel hun werk doen. Want waar gewerkt wordt 
worden ook fouten gemaakt. Overigens dient wel de kwaliteit gewaarborgd te blijven.

Mevrouw Van Kuilenburg zegt dat de gemeente brieven heeft ontvangen op 30 juni 
over de verkeersveiligheid Hertog Karelweg te Haaften, op 6 augustus over de 
verkeersveiligheid voor de kinderen bij de speeltuin in Hellouw en vragen over de 
overnachtingshaven in Haaften. Wanneer krijgen zij een antwoord van het college.
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Toezegging

Mevrouw Vonk antwoordt dat alle brieven bij de gemeente bekend en in behandeling 
zijn.

Mevrouw Van Kuilenburg vraagt wat zij met de email van de raadsgriffier over het 
verzoek van de heer Barthen moet. Wat vinden de overige fracties hiervan?
De raadsgriffier geeft aan dat het verzoek in de email juist bedoeld was om terug vte
reageren aan hem, of de fracties zijn voorstel tot behandeling van het verzoek kunnen 
onderschrijven.
De fracties kunnen zich allen vinden in het voorstel en verzoeken de raadsgriffier dit 
met de heer Barthen te communiceren.

De heer Verboom vraagt wanneer de lantaarnpalen aan langs de Esterweg geplaatst 
gaan worden die zijn toegezegd.
Wethouder Kool zegt dat die niet zijn toegezegd. Er is wel een vraag over gesteld. 
Het betreft hier een weg in het buitengebied en daar is het vastgestelde 
verlichtingsplan op van toepassing, die bepaald dat er alleen lantaarnpalen geplaatst 
worden in gevaarlijke bochten en op kruizingen. Wel is het mogelijk om kleine 
lampjes aan te brengen in de wegversmallingen.

De heer Blom geeft aan dat er bij de informatieavond in de Tol te Meteren door 
ProRail over het Hoog Frequent Spoor is aangegeven dat er ook nog een 
informatieavvond in Waardenburg zou worde gehouden, maar hij heeft daar niets 
meer over gehoord. Is al bekend wanneer die er gaat komen? Het project start in 2015
en er zijn best nog veel vragen onder de bevolking van Waardenburg.
Wethouder Kool zal binnenkort weer overleg hebben met ProRail en zal deze 
informatieavond in Waardenburg nog eens ter sprake brengen. Ook zal hij na dit 
overleg een Informerende memo opstellen over de stand van zaken en die met de raad
en commissieleden communiceren.

11. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22.35 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte
van 30 oktober 2014

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen C.F. van Wendel de Joode
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